
Úřad městské části Praha 14 
Bratří Venclíků 1073 
198 21 Praha 9 – Černý Most 
 
 

Zápis č.2/2016 z jednání pracovní skupiny 
senioři 

 
Datum a čas: 29. 03. 2016 10:00 hod 
Místo: ÚMČ Praha 14, Bří Venclíků 1072, Praha 9 
 
Přítomni:  František Bradáč, DiS. (koordinátor komunitního plánování) 
                  Ivana Kadlečková (ředitelka Oblastního spolku ČČK Praha 9) 
                  Barbora Zvoníčková, DiS. (Neposeda, z.ú.) 
 Eva Ciplová (obyvatelka Prahy 14) 
 Ing. Mirek Kozel (Kristínka, z.s.) 
 
Program jednání 
                  Zahájení jednání 
                  Informace jednotlivých členů 
 Aktualizace KPSS v roce 2016 
 Závěr 
  
Zahájení jednání 
Setkání pracovní skupiny zahájil koordinátor komunitního plánování pan František Bradáč. 
Na úvod setkání pan Bradáč členy skupiny informoval o projektu MČ zaměřeného na podporu 
procesu plánování sociálních služeb s finančním příspěvkem MHMP.  
S odkazem na předchozí setkání poděkoval za zpětné vazby k materiálům a shrnul, že nebyly 
zaznamenány žádné požadavky na vzdělávání v PS senioři. Dále uvedl, že vzhledem 
k nutnému rozsahu prací spojených s aktualizací KPSS nebudou v tomto roce prováděny 
skupinové rozhovory (focus groups). 
 
Informace jednotlivých členů 
Paní Kadlečková sdělila, že poskytování služeb ČČK pokračuje v zaběhnutém režimu. Na 
4. května je naplánován celodenní výlet klubu seniorů do Plzně a na zámek Kozel. Senior 
olympiáda by měla proběhnout 8. 6. v areálu minigolfového hřiště na Hutích. Součástí letošní 
akce by měl být také Pétanque ve spolupráci se spolkem Kristínka. 

Paní Kadlečková dále uvedla, že v KD Kyje došlo k omezení prostor využívaných 
klubem seniorů. Jedna z místností v přízemí je pro ně po renovaci a úpravě nedostupná. Tuto 
záležitost bude Paní Kadlečková dále řešit s panem Žákem (ředitel KD Kyje). Paní 
Zvoníčková uvedla, že záležitost projedná také s kolegy v Centru Zastávka. 

Paní Zvoníčková skupinu informovala o činnosti Neposedy. Od dubna bude paní 
Zvoníčková každé úterý a čtvrtek poskytovat bezplatné konzultace pro seniory v prostorech 
Plechárny Černý Most. Součástí její činnosti na Plechárně budou také různorodé aktivity pro 
seniory. Začátkem března také navázala bližší spolupráci s paní Zíkovou (sociální pracovnice 
ÚMČ pro seniory) ve věcech klientské práce. 

Pan Ing. Kozel hovořil o činnosti spolku Kristínka. Spolek pokračuje v činnosti a 
aktuálně provozuje dva kurzy tréninků paměti. Kurz pro začátečníky je v tuto chvíli zcela 
naplněn (dochází tam 11 lidí) a v kurzu pro pokročilé je zatím část kapacity volná (aktuálně se 
zde schází 6 lidí). Mezi blížící se aktivity spolku patří úklid lokality „kopeček“ pořádaný 2. 



dubna, tedy jeden den před sváteční mší pod širým nebem. Na 23. dubna je plánován 
Pétanque na hřišti v Kyjích. Pan Kozel také jedná s Prahou 14 Kulturní ohledně ping-pongu 
na Plechárně. Na podzim by se tam mohl konat otevřený turnaj. 

Paní Ciplová sdělila, že klub Liduška zůstal pod záštitou Farní charity Praha 14 
a i nadále funguje v prostorech Katolické Oázy. Zároveň došlo k propojení s dalšími 
aktivitami Farní charity zaměřenými na rodiny s dětmi. 
 
Aktualizace KPSS v roce 2016 
Následovala diskuse nad dotazníky a rozhovory v rámci aktualizace KPSS. Členové pracovní 
skupiny obdrželi pracovní verzi dotazníku pro seniory s dostatečným předstihem jako podklad 
pro jednání.  
V diskusi byly navrženy dílčí změny dotazníku. Upravený dotazník a struktura rozhovorů 
budou členům PS zaslány společně se zápisem a do pondělí 4. 4. 2016 bude možné se k nim 
dodatečně vyjádřit. 
 
 
Závěr 
Setkání bylo ukončeno v 11:00 hodin. Další setkání pracovní skupiny se uskuteční dne 
14. 06. 2016 od 9:00 hodin na ÚMČ Praha 14, Bří Venclíků 1072, 2. patro, místnost č. 203.  
 
 
 
 
Zapsal: František Bradáč 
 
 
Schválila: Ivana Kadlečková, předsedkyně PS 


